
Zdaj vem, kako je bilo partizanom
Mestnl sekretariat za Ijudsko obrambo Je konec

junija in v začetku julija pripravll v Domu obrambne
vzgoje na Igu Mtedonskl program obrambnozaščit-
nega usposabljanja mladine, kl ne nadaijuje šoianja
usmerjenega izobraževanja. Med udeležencl Je bilo
tudi pet mladincev iz naše občine. Štlri izmed njih
smo povprašali, česa so se naučili, kajjihje posebej
zanimalo in kako so se imeli.

Letos je program prvič vklju-
čil tudi dekleta, ki so se na krat-
ko seznanile s temelji Ijudskega
odpora, s snovjo, predpisano za
srednje usmerjeno izobraževa-
nje. Poleg vaj z orožjem so fant-
je in dekleta prisluhnili tudi šte-
vilnim predavanjem o našem
družbenopolitičnem sistemu, o
zunanji politiki, o mladinskih
delovnih akcijah, o odnosih
med spoloma, špprtu, glasbi in
še o čem. Pripravili so tudi ne-
kaj kultumih prireditev in nanje
povabili domače mladince.
Skratka, program je bil razgiban
\n je izražal zavzeto skrb za mla-
dino, ki ne nadaljuje šolanja.

JOŽE PERC: »Sprva mi je bilo
hudo, dokler se nisem privadil
na uniformo in disciplino. Ni-
sem vedel, da je vojska tako
stroga. Všeč mi je bilo, da so
tudi dekleta poskusila, kaj je
vojska pa še dolgčas ni bilo.
Učili smo se streljati, ravnati z
bombo, videli smo, kakšno moč
imajo tanki, kako se je treba
braniti in sploh veliko o vojnih
veščinah. Najbolj zabavno pa je

JOŽE ŠKUFCA: »Tanki in
protitankovsko orožje so me
najbolj zanimali, in upam, da
me bodo tudi v vojsko razpore-
dili v ta rod. Naučili smo se stre-
Ijati, se disciplinirano obnašati
in slišali smo tudi kaj zanimive-

bilo zvečer: imeli smo ples, pev-
ski, folklomi nastop in sploh je
bilo veselo.«

MOJCA KRAGEL: »Všoli sem
se težko učila in sem se vabila
na Ig kar prestrašila, češ spet se
bo treba učiti. Pa ni bilo tako
hudo. Potrudila sem se, da bi se
kaj naučiia, ker je vojska resna
stvar. Predavanja so bila precej

ga na predavanjih. Zame so bile
glavne vaje na terenu in novi
tovariši, ki sem jih tu spoznal.
Zdaj vsaj približno vem, kaj me
čaka v vojski.«

MIHA KERN: »Streljanje in
bojevanje sploh ni tako prepro-
sto, kot nam kažejo v filmih in
na televiziji. Orožje je zapletena
reč, a če te zanima, se hitro
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težko razumljiva, nekaj pa sem
si vseeno zapomnila. Nasploh
mi je bilo tu všeč, saj tudi zaba-
ve ni manjkalo.«

naučiš ravnati z njim. Imeli smo
nočni pohod in tako smo pri-
bližno videli, kako je bilo parti-
zanom. Med predavanji mi je bi-
lo najbolj všeč tisto o športu, o
glasbi pa tudi o odnosih med
spoloma.«


